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INTERP E LACJA/ZAPYTAN I E 

Radny Dominik Szustakiewicz 
(imię i na =wisko) 

SESJA 

Wpł 
on 

URZĄD MIASTA 
K f>~7 it'r ?y n -Koźle 

11 -09- 2019 

Biuro Rady Miasta 
ut Grze Or:lA Piramowicz 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu Jl.09.2019r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

l. W związku z rozbieżnymi informacjami pojawiającymi się w mediach dotyczącymi 
ustawienia lokomotywy w Śródmieściu oraz informacjami przekazanymi radnym 
w odpowiedzi na interpelację : 

l) https://kk2 4. P l/lokom otywa-p rzyjed zie-z -opozn ie n iem-trzeba-n a-n i a-poczeka c-d o
polowy-roku/ (29.01 .2019r.) 

2) http://bip.kedzierzynkozle.pl/interpelacja/6811/zapvtanie-nr-brm-0003-42-2019 
(06.03.2019r. ) 

3) https://kk24.plllokomotvwa-po-kuracji-odmladzajacej-jeszcze-w-wakacje-stanie-w
srodmiesciu-jako-pomnikl (9.07.2019r.) 

4) https:/lrad iopark. fm/ ostatn i a-stacj a-kedzie rzyn -kozle--Iokom otvwa-d otrze-j eszcze
w-wakacje,49,1595.html (10.07.2019r.) 

5) https:/lradiopark.fm/co-z-ta-Iokomotywa-kiedy-przyjedzie-do-kedzierzyna
kozla,49, 1750.html (30.07.2019r.) 

6) https:/lradiopark.fm/kiedy-Iokomotvwa-stanie-na-miejscu-miala-byc-w-sierpniu--
,49,2000.html (04.09.2019r.) 
Proszę o podanie informacji na kiedy dokładnie planowane jest ustawienie 

lokomotywy, wielu mieszkańców naszego miasta interesuje się tym i chcieliby wiedzieć 
kiedy dokładnie to nastąpi. 
2. Proszę również o podanie wszystkich kosztów (w tym prace ziemne związane 

z budową cokołu) jakie poniosło lub poniesie w najbliższej przyszłości nasze 
miasto w związku z renowacją, transportem/ami i montażem lokomotywy. Proszę 
o odniesienie się do informacji na temat kosztów z dnia 12.02.2017r. : 
https://kk24.pl/w-srodmiesciu-zaczela-sie-budowa-cokolu-pod-Iokomotywe
bedzie-pomnikiem/, w której podano: wykonawca 140 tys. zł, koszt zakupu 
lokomotywy 60 tys. zł, renowacja 49 tys. zł. 

3. Zgodnie z informacją: https:/lkk24.pl/na-lokomotywe-trzeba-bedzie-jeszcze
zaczekac-przyjedzie-za-kilka-miesiecy/(06.12 .2018r.), lokomotywa pierwotnie 
miała zostać ustawiona w końcówce 2017 roku, jednak firma , która podjęła się 
renowacji nie wykonała zadania i rozwiązano z nią umowę, proszę o informację ile 
razy Urząd Miasta musiał rozwiązywać umowę z wykonawcą renowacji , 
w związku z podobnym przekazem z dnia 28.02.2018r.: https:/lkk24.pl/miasto
zrywa-umowe-z-firma-ktora-miala-odnowic-Iokomotywe-bedzie-malowana-na
miejscu/. 


